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ورزش

بازدید علی نژاد از فدراسیون کشتی
مهـــدی علی نـــژاد، معـــاون توســـعه ورزش قهرمانـــی و حرفـــه ای وزارت 

ورزش و جوانـــان ظهـــر دیـــروز در محـــل فدراســـیون کشـــتی حضـــور 

ـــا  ـــدا ب ـــژاد ابت ـــرد. علی ن ـــدار ک ـــتی دی ـــیون کش ـــس فدارس ـــا رئی ـــت و ب یاف

ـــارات  ـــک خس ـــدرزاده از نزدی ـــهید ص ـــتی ش ـــه کش ـــل خان ـــور در مح حض

وارد شـــده بـــه ایـــن خانـــه کشـــتی کـــه روز شـــنبه دچـــار آتش ســـوزی شـــده 

بـــود را بررســـی کـــرد. علیرضـــا دبیـــر نیـــز در ایـــن بازدیـــد، توضیحاتـــی در 

ـــل  ـــالن را دلی ـــن س ـــای ای ـــق و نیازمندی ه ـــروع حری ـــی ش ـــورد چگونگ م

ـــرد.  ـــوان ک ـــودن عن ـــوده ب فرس

 همچنیـــن جلســـه یـــک ســـاعته ای بیـــن علی نـــژاد و علیرضـــا دبیـــر، 

رئیـــس فدراســـیون کشـــتی در مـــورد برنامه هـــای جـــاری فدراســـیون، 

ــدام و  ــای در دســـت اقـ ــه ای، مشـــکلات مالـــی، کارهـ ــائل بودجـ مسـ

ـــی  ـــای مل ـــد تیم ه ـــور قدرتمن ـــه حض ـــور ازجمل ـــتی کش ـــش روی کش پی

در المپیـــک توکیـــو برگـــزار شـــد. 

مجرد: کرونا باعث شد لژیونر نشوم
علی اصغر مجرد، ملی پوش والیبال کشـورمان در گفت وگو با فارس با اشـاره 

بـه دلایـل پیوسـتنش بـه تیم سـپاهان اظهار داشـت: »تیم سـپاهان ازجمله 

باشگاه های ورزشی بزرگ کشور است و شرایط موجود در این باشگاه باعث 

رغبـت هـر بازیکنـی بـرای پیوسـتن بـه این تیم می شـود. تیم سـپاهان برای 

دومیـن سـال در لیـگ برتـر والیبـال حضـور دارد و شـرایط، امکانـات و کادر 

فنـی خوبـی را بـه همـراه خـود دارند. اگر لیگ برتر خوبی را در کشـور داشـته 

باشـیم و سـطح مسـابقات بالا باشـد، قطعا تیم ملی می تواند پشـتوانه های 

خوبـی را از لیـگ جـذب کنـد و کیفیـت کار در تیم ملی نیز بالاتـر برود.«  وی 

دربـاره پیشـنهادهای تیم هـای خارجـی نیـز گفـت: »در بسـیاری از محافـل 

عنوان شـده که پیشـنهادی از تیم های خارجی نداشـتم، اما این طور نیست 

بلکه پیشـنهادهایی بود، اما برخی مسـائل مالی و همچنین شـیوع بیماری 

کرونـا در کشـورهای مختلـف باعـث شـد تـا از رفتـن بـه تیم هـای خارجی در 

این شـرایط صرف نظـر کنم.« 

معمولا طی سال های اخیر یکی از 

اصلی ترین خریداران ستاره های بزرگ 

فوتبال در اروپا بوده و معمولا هزینه های 

زیادی برای خرید بازیکن جدید انجام 

می دهد اما بحران کرونا و مشکلات مالی باعث شده حتی باشگاه بزرگی همچون بارسا 

نیز دچار مشکل شده و مجبور شود برخی بازیکنان خود را برای کاهش هزینه ها به 

تیم های دیگر واگذار کند. آنها برای تابستان 2020 برنامه های زیادی در سر داشتند و 

با توجه به شایعات به نظر می رسید نقل وانتقالات پرکار و هیجان انگیزی را پیش رو دارند؛ 

از خرید نیمار و لئوتارو مارتینز گرفته تا جذب ماتیاس دی لیخت برای تقویت خط دفاعی 

اما شیوع کرونا همه برنامه های آبی و اناری ها را به هم زد. آنها حالا مایتینز را تنها هدف 

مهم خود قرار داده اند و با وجود این برای مثبت شدن تراز مالی خود مجبورند چند بازیکن 

خود را نیز بفروشند. در ادامه به بررسی وضعیت 8 بازیکن این تیم می پردازیم که احتمالا 

در فصل آینده راهی تیم جدیدی خواهند شد. 

    آرتور ملو

این هافبک برزیلی قرار بود جانشین ژاوی و اینیستا درمیانه میدان شود. نمایش عالی 

او مقابل تاتنهام در سال 2018 این امیدواری را در دل هواداران زنده کرد که می تواند 

تا مدت ها مهره ای قابل اتکا در میانه میدان برای بارسا باشد. حالا باشگاه به دلایلی 

تصمیم به معاوضه او با میرالم یانیچ، هافبک یوونتوس گرفته و مدت هاست بحث حضور 

او در یووه مطرح است. البته بسیاری از هواداران این کار را منطقی نمی دانند، چراکه 

اختلاف سنی بالای این دو بازیکن و همچنین عملکرد خوب این هافبک برزیلی در 

بارسا باعث می شود این انتقال چندان توجیه پذیر نباشد. آرتور 23ساله اگرچه در این 

فصل با مشکلات مصدومیت مواجه شده اما با پیشرفت خوبی که در جمع کاتالان ها 

داشته می تواند حداقل برای یک دهه آینده وزنه ای قابل اتکا برای تیمش باشد. بارسا 

روی او 45میلیون پوند قیمت گذاشته و شاید فصل بعد او را با پیراهن یوونتوس ببینیم. 

    نلسون سمدو

پس از دوران طلایی دنی آلوز، کمتر مدافع راستی در ترکیب بارسا توانسته جای خالی 

او را پر کند اما حالا سمدو به خوبی توانسته حداقل در فاز دفاعی برای تیمش در این 

سمت موفق ظاهر شود. با این حال در هفته های اخیر بارها شایعه فروش یا جابه جایی اش 

با بازیکنان مختلف مطرح شده و تقریبا پای ثابت تمام پیشنهاداتی است که بارسا به 

تیم های دیگر برای معاوضه بازیکن می دهد. سمدو تکنیک خوبی دارد و در مصاف های 

یک در مقابل یک هم معمولا موفق عمل می کند به همین دلیل هواداران زیادی بین 

تیم های اروپایی دارد. بارسا تصمیم دارد او را به قیمت 50میلیون پوند به فروش برساند 

که در بازار فعلی و با توجه به بحران مالی تیم ها قیمت بالایی به نظر می رسد. از یوونتوس، 

منچسترسیتی و اینترمیلان به عنوان مقصدهای احتمالی او نام برده می شود که درمورد 

اینتر، بارسا دوست دارد او را به عنوان بخشی از معامله خرید مارتینز قرار دهد تا پول نقد 

کمتری به این تیم بپردازد. 

    جونیور فیرپو

یکی از خریدهای ناموفق بارسا در سال های اخیر که از فرصت هایی که تاکنون برای 

تثبیت خودش در ترکیب اصلی داشته اصلا استفاده مناسبی نبرده است. در غیاب 

یوردی آلبای مصدوم، فیرپو این فرصت را داشت که توانایی هایش را در پست مدافع 

چپ ثابت کند اما درنهایت عملکرد چندان مناسبی نداشت تا باشگاه به فکر فروش 

او باشد. او هرچقدر که در کارهای دفاعی نمایش خوبی داشته در کمک به حملات 

تیمش ضعف زیادی از خود نشان داده و در تیمی مانند بارسا که فوتبالی تهاجمی ارائه 

می دهد، این موضوع می تواند مشکلات زیادی را برای مدافعان کناری ایجاد کند. حالا 

تنها پس از یک فصل حضور در نوکمپ، ظاهرا فیرپو در فهرست فروش قرار دارد و بارسا 

تصمیم دارد از فروش او حداقل 15میلیون پوند درآمد داشته باشد. ناپولی، رم و بتیس 

اصلی ترین مشتریان او هستند. 

    ساموئل اومتیتی

یکی از ارکان اصلی موفقیت تیم ملی فرانسه در جام جهانی 2018 که با نمایش عالی 

خود قهرمانی این تورنمنت را به همراه خروس ها کسب کرد. اگر مصدومیت های پیاپی 

به سراغش نمی آمد بی شک درحال حاضر یکی از بهترین و آماده ترین مدافعان کنونی 

فوتبال اروپا بود که عبور از او برای کمتر مهاجمی امکان پذیر بود. در فصل 2017-18 

زوجی موفق را به همراه جرارد پیکه در مرکز خط دفاعی تشکیل داد اما در دو فصل اخیر 

کمتر نشانی از آن مدافع مستحکم داشته است. با توجه به عملکرد خوب کلمنت لنگله 

در ماه های اخیر بارسا به خوبی می داند که بهتر است دیگر مدافع فرانسوی اش را بفروشد 

تا با پول آن دیگر نقطه ضعف خود را ترمیم کند. اومتیتی که 27میلیون پوند قیمت گذاری 

شده در لیگ برتر جزیره هواداران زیادی دارد و سه تیم آرسنال، چلسی و منچستریونایتد 

خواهان به خدمت گرفتن او هستند که به نظر می رسد شانس آرسنال بیشتر باشد. 

    ایوان راکیتیچ

پس از 6 سال حضور موفق در بارسا، این هافبک کروات هم در آستانه جدایی از این تیم 

قرار دارد و با اینکه خودش تمایلی به ترک باشگاه ندارد اما اصرار زیادی برای فروشش 

وجود دارد. راکیتیچ بارها اعلام کرده از حضور در جمع آبی و اناری ها راضی است اما در 

32سالگی و با توجه به ترافیک خط میانی تیم شاید اصلی ترین گزینه برای ترک باشگاه 

باشد. اگرچه تیم های ایتالیایی تمایل زیادی برای خرید این هافبک 13میلیون پوندی 

دارند اما احتمال پیوستنش به تاتنهام یا اتلتیکومادرید نیز وجود دارد. 

    آرتورو ویدال

این هافبک 33ساله شیلیایی هنوز هم مشتریان زیادی در سطح اروپا دارد که اصلی ترین 

آنها اینترمیلان است که از زمان حضور آنتونیو کونته روی نیمکت این تیم سخت به دنبال 

بازگرداندن او به ایتالیا بوده است. ویدال در مدت حضورش در بارسا نمایش خوبی داشته 

و هر زمان در ترکیب تیمش به میدان رفته گره گشا بوده است اما با توجه به بالارفتن 

سنش، بارسا بی میل نیست تا پولی از فروش او کسب کند.

 

    فیلیپه کوتینیو

یکی از مهم ترین مشکلات بارسا در دو فصل اخیر پرونده این هافبک برزیلی بوده که قرار 

بود جای خالی نیمار را پر کند اما اصلا نتوانست در ترکیب این تیم عملکرد خوبی داشته 

باشد. انتقال قرضی او به بایرن مونیخ هم در پایان این فصل به پایان می رسد و با اعلام 

رسمی کارل هاینتس رومنیگه، رئیس باشگاه آلمانی، آنها بند خرید دائمی او را فعال 

نخواهند کرد. به این ترتیب بارسا کار سختی برای حل مشکل خود درباره او دارد و با توجه 

به اینکه کمتر تیمی حاضر می شود حتی به اندازه نیمی از پولی که بارسا برای خرید او 

داده را پرداخت کند، ماندن در بارسا یا انتقال قرضی دوباره محتمل ترین گزینه ها برای 

بارساست. شاید درنهایت بارسا مجبور شود با 45میلیون پوند که کمتر از یک سوم مبلغ 

خرید اوست، هافبک برزیلی اش را به لیگ برتر برگرداند. چلسی، لسترسیتی، نیوکاسل 

و آرسنال برای خرید او بی میل نیستند. 

    عثمان دمبله

دیگر خرید ناموفق تیم که اگرچه عملکرد بدی در بازی ها نداشته اما به قدری 

مصدومیت های گوناگون را تجربه کرده که به ندرت آماده حضور در ترکیب اصلی 

بوده است. در روزهای اخیر بحث فروش او قوت گرفته و بارسا برای رهایی از شر 

دستمزد بالای این وینگر فرانسوی حاضر است او را به حدود نصف قیمتی که 

خریده، واگذار کند. دمبله در 23سالگی می تواند آینده ای درخشان داشته باشد 

اما ضعف بدنی و مصدومیت های مداوم باعث شده تا از فرم مطلوب دور باشد. گفته 

می شود یوونتوس، دورتموند، آرسنال و لیورپول شاید حاضر باشند 60 میلیون پوند 

برای خرید او بپردازند. قیمتی که برای یک بازیکن که سابقه مصدومیت زیادی دارد، 

بالاتر از حد معمول است. 

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

ساموئلاتوئودرگفتوگوباآساسپانیا:

سفیر جام جهانی نمی شوم مگر آنکه شفاف باشند

ستاره کامرونی سال های دور بارسلونا 

درگفت وگو با روزنامه مطرح اسپانیا 

شایعه قبول مسئولیت در بدنه جام 

جهانی به میزبانی قطر را رد کرد. متن 

گفت وگوی آس با ساموئل اتوئو را بخوانید.

مقاماتکشورقطرباشماوچندستارهفوتبالدیگردربارهقبول

مسئولیتدرقسمتتبلیغاتوسمتسفیریمذاکرهکردهاند.

بله درست است، این را تایید می کنم اما موضوع این است که من سفیر قطر 

نمی شوم مگر آنکه شفاف باشند. دراین مورد سوالات بسیار زیادی دارم و اگر 

پاسخ سوالاتم داده نشود سفیر جام جهانی 2020 قطر نخواهم شد. 

سوالاتشمادقیقاچهچیزهاییهستندوچراتصورمیکنیدمقامات

فوتبالقطردرکارخودشفافیتندارند؟

من خود را مقابل حقوق کارگران مسئول می دانم و نمی توانم سفیر پروژه  ای 

باشم که شاید و فقط شاید در آن حقوق بشر رعایت نمی شود. البته من می گویم 

شاید و دوست ندارم قضاوت ناموجه داشته باشم اما این حق را دارم در ازای یک 

قرارداد همه چیز برایم روشن و شفاف باشد. گزارش سازمان ملل و بازرسان آن، 

محل زندگی کارگران نپالی یا پاکستانی مرا نگران می کند و دوست ندارم چیزی 

را تبلیغ کنم که محصول یک بی اخلاقی تاریخی باشد. 

فدراسیوناسپانیاباقطرهمکاریواطمینانداردمشکلینیست!

بله شما درست می گویید من هم گفتم شاید، به این دلیل که می دانم غول های 

رسانه ای از طرف دشمنان قطر علیه این کشور جوسازی می کنند، من هم از آنها 

خواستم شفاف سازی کنند تا بتوانم درست تصمیم بگیرم. 

چندوقتپیشدرمصاحبهباهمینروزنامهادعاکردهبودیدکهفقط

رونالدومیتواندبهترازاتوئوباشد.

بله البته در آن مصاحبه گفته بودم که مسی فوق العاده است. امباپه همتا ندارد 

اما همچنان می گویم فقط کسی مثل رونالدو می تواند بهتر از اتوئو باشد. من این 

بزرگان را با هم مقایسه نکرده بودم بلکه نظر شخصی خود را درمورد یک ابرستاره 

دادم و هنوز هم همین باور را دارم، او می تواند از من بهتر باشد و البته هست. 

تصمیمشمادرتعلیققراردادباقطریهابهبحرانکرونامرتبطمیشود؟

نه به هیچ وجه این گونه نیست، این بحران بالاخره تمام می شود؛ شاید فردا، شاید 

یک سال دیگر اما جام جهانی 2020 قطر برگزار خواهد شد که البته ممکن 

است تاخیری در آن ایجاد شود. المپیک توکیو نیز همین مشکل را دارد و شاید 

جهان ورزش به طور کلی تغییرات اساسی را تجربه کند اما من با این بحران کاری 

ندارم و حتی اگر لازم باشد در همین هفته های پیش رو به قطر سفر خواهم کرد. 

مشکل اصلی من عدم شفافیت است و تا به سوالات من درباره نحوه زندگی 

کارگران نپالی و پاکستانی همچنین برخی ابهامات درمورد فساد مالی در فیفا 

پاسخ داده نشود، حاضر نیستم سفیر قطر شوم. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

تجدید آگهی مزایده عمومی
دانشـــگاهآزاداسلامیواحدكازروندر نظر دارد برابر مجوز شماره 

8354 دبیرخانه هیات امنای دانشـــگاه آزاد اسلامی استان فارس، 

نسبت به فروش یک دستگاه اتوبوس بنز 457 از طریق برگزاری مزایده 

عمومی اقدام نماید. متقاضیان می توانند جهت رویت خودرو مذکور، 

همه روزه در ساعات اداری به آدرس دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون، 

امور نقلیه مراجعه و جهت دریافت فرم استعلام از طریق درگاه اینترنتی: 

www.kau.ac.ir اقـــدام و حداکثـــر تا پایان وقت اداری روز شـــنبه 

 99/03/17 اســـناد مربوطه را تحویل دفتر حراست دانشگاه نمایند.

قیمت پایه اتوبوس بنز 2 میلیارد ریال است.

)ضمنا هزینه درج آگهی با برنده مزایده است(

روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحدکازرون

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب محمد رحمانی وطن خواه فرزند ولی اله به 

شـــماره شناسنامه 10307 صادره از تهران در مقطع کاردانی رشته کاربرد 

کامپیوتر صادره از واحد دانشگاهی کرج با شماره 82115503857 مفقود 

گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را 

به دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج به نشانی کرج، رجایی شهر، تقاطع بلوار 

شهید موذن و استقلال، مجتمع دانشگاهی امیرالمومنین ارسال نماید.

  

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب محســـن ایمانی فرزند عباس به شماره 

شناسنامه 3516 صادره از کرج در مقطع کارشناسی پیوسته رشته مدیریت 

صنعتی صادره از واحد دانشگاهی کرج با شماره 1/30234 مفقود گردیده 

اســـت و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج به نشانی کرج، رجایی شهر، تقاطع بلوار 

شهید موذن و استقلال، مجتمع دانشگاهی امیرالمومنین ارسال نماید.

مـــدرك فارغ التحصیلـــی اینجانب محمدمهدی شـــیرازی خلجی 

فرزنـــد فریدون به شـــماره شناســـنامه 4172191037 و كد ملی 

4172191037 صادره از الیگودرز در مقطع كارشناســـی پیوسته 

رشته مهندسی عمران كارشناسی ناپیوســـته صادره از دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد دورود با شماره 1853909 مفقود گردیده است و فاقد 

اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرك را به دانشگاه آزاد 

اســـلامی واحد دورود به نشانی میدان حضرت ابوالفضل)ع( مجتمع 

دانشگاهی كد پستی 6881699999 ارسال نماید.

آگهی مناقصه عمومی 
بیمارسـتانفرهیختـگانوابسـته بـه دانشـگاه آزاد اسـلامی در 

نظـر دارد خریـد، نصـب و راه انـدازی سیسـتم نظـارت تصویـری و 

دوربین هـای مداربسـته خـود را، از شـرکت ها و نمایندگی هـای 

مجـاز )برنـد هایـک ویـژن( تامیـن نمایـد. لـذا از شـرکت های 

لغایـت  گهـی  تاریـخ نشـر آ از  واجـد شـرایط دعـوت می نمایـد 

16( جهـت دریافـت  الـی   8 ( اداری  99 در سـاعات   /3 /20

اسـناد و پاکت هـای )الـف، ب، ج( بـه دبیرخانـه بیمارسـتان واقـع 

در انتهـای بزرگـراه سـتاری شـمال- روبـه روی میـدان دانشـگاه، 

بیمارسـتان فرهیختـگان مراجعـه نماینـد. ضمنـا آخریـن مهلـت 

 ارائـه اسـناد تکمیـل شـده بـه دبیرخانـه تاریخ 99/3/20 می باشـد.

 شـماره تمـاس بیمارسـتان:44867262 داخلـی 2008 دبیرخانه

شرایطشرکتدرمناقصهعمومی:

1- ارائه رزومه جهت شرکت در مناقصه الزامی است.

1 ریـال بـه حسـاب سـیبا شـماره  /500 /000 2- واریـز مبلـغ 

0110435005009  بـه نـام بیمارسـتان فرهیختـگان جهـت 

شـرکت در مناقصـه

3- ارائه ضمانت نامه بانکی معتبر به مبلغ 1/000/000/000ریال 

به نام بیمارستان فرهیختگان دانشگاه آزاد اسلامی با سررسید 

حداقل سه ماه  

4- هزینه درج آگهی برعهده برنده مناقصه است.

بارسابرایعبورازبحرانمالیمجبوربهفروشبازیکنانششدهاست

چوبحراجبهستارهها

به دنبال شیوع ویروس کرونا در کشور، فوتسال هم مثل سایر 

رشته  ها با تعلیق فعالیت  ها مواجه شد و وضعیت لیگ، اردو و 

مسابقات تیم ملى نامشخص ماند. اخیرا جلسه اى در محل 

فدراسیون فوتبال با حضور بزرگان فوتسال برای مشخص 

شدن وضعیت فوتسال برگزار شد و طبعا  بخشی از آن به تیم 

ملی اختصاص داشت. به همین بهانه سراغ سرمربی تیم 

ملی فوتسال رفتیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با سیدمحمد 

ناظم الشریعه را در ادامه می خوانید.

 

در جلسه چهارشنبه چه گذشت؟ 
با توجه به اینکه  از قبل یک جلسه تشکیل شده بود، 

زمان بازی  های جام جهانی مشخص نبود، مصوبات آن 

جلسه منوط شد به جلسه بعد از تعیین زمان مسابقات 

جام جهانی که پس از مشخص شدن زمان جام جهانی به 

دعوت سردبیرکل فدراسیون؛ نبی روز چهارشنبه جلسه ای با 

ریاست خودشان و با حضور تمامی دست اندرکاران فوتسال 

تشکیل شد. مساله مهم این بود که برای اولین بار برنامه ریزی 

خوبی انجام شد که لیگ سال آینده با برنامه  های تیم 

ملی هماهنگ تر باشد. انصافا جابری رئیس سازمان لیگ 

فوتسال هم سنگ تمام گذاشت و اولین مصوبه هم براى 

اثبات همكارى سازمان لیگ و كادر مدیریت تیم ملى مقرر 

شد که نخست فینال عقب افتاده برگزار شود سپس با قدرت 

به تیم ملى بپردازیم.

این جلسه چه تاثیراتى بر تیم ملى خواهد گذاشت؟ 
قرار شد در ابتدا تكلیف فینال لیگ را مشخص كنیم تا 

بازیكنان كامل در اختیار كادرفنى قرار بگیرند. اگر بخواهیم 

تیم ملى را تقسیم كنیم، بازیکنان ملی پوش ما در سه گروه قرار 

می گیرند؛ گروه اول بازیکنانی هستند که در دو تیم فینالیست 

لیگ قرار دارند و درحال حاضر نمی توانیم کاری به آنها داشته 

باشیم و باید تا پایان فینال در اختیار باشگاه هایشان باشند، 

گروه دوم لژیونر ها هستند مثل حسین طیبی، سپهر محمدی 

و علی رفیعی و چند نفر دیگر که در باشگاه  های خودشان 

به صورت حرفه  ای تمرین می کنند. گروه سوم هم کسانی 

هستند که باشگاه  های آنها تمرین ندارند و درحال حاضر 

تعطیل هستند و با آنها بیشتر در تماس هستیم که شرایط 

خودشان را آماده نگه دارند و با توجه به اینکه نمی خواهیم 

زمان را از دست بدهیم و جام ملت  ها هم هنوز در ابهام است، 

دو اردوی متمرکز بدون بازیکنان مس و گیتی پسند برای 

بازیکنان جوان و آینده داری که سال گذشته شرایط خوبی 

داشته اند، برگزار خواهیم کرد.

بازیكنان تیم ملى براى جام ملت ها آماده اند؟ 
ان شاءالله شرایط بازیکنان را بیشتر زیر ذره بین قرار خواهیم 

داد و تا آن موقع هم زمان دقیق جام ملت  های آسیا مشخص 

خواهد شد، البته در جلسه چهارشنبه سه برنامه متفاوت 

برای 3 تاریخ که امکان دارد جام ملت  ها برگزار شود، ارائه 

کرده ایم، اولین برنامه برای مردادماه و دومین برنامه برای 

آذرماه و سومین برنامه هم برای اسفندماه است.

چه تدابیرى براى آمادگى بیشتر تیم ملى و داشتن لیگ 
پویاترى نسبت به قبل درنظر گرفته اید؟ 

با توجه به چنین شرایطی ما برنامه ریزی کردیم در سه برنامه 

متفاوت تیم ملی را به شرایط موردنظر برسانیم و در این بین، 

برنامه ریزی لیگ ما بسیار مهم است که با توجه به شرایط 

موجود در شهریورماه استارت بخورد، در این باره سه نکته 

مهم را لحاظ کرده ایم؛ اول اینکه لیگ با فاصله انجام بشود، 

به خاطر اینکه مشکلاتی برای باشگاه  ها پیش نیاید و فشاری 

هم روی بازیکنان وارد نشود، مهم ترین نکته ای که باید به آن 

توجه کرد این است که تمام این اتفاقات با زحمات جمعى 

اهالى فوتسال رخ می دهد تا ما بتوانیم برنامه خوبی برای تیم 

ملی به اجرا درآوریم. داشتن لیگ پویا و فعال منتج مى شود 

به یک تیم ملی خوب و یكدست با بازى هاى چشم نواز؛ 

درهمین راستا باید از تمام فیفادی هایمان به نحو احسن 

استفاده کنیم.

  و براى این فیفادى  ها چه برنامه اى دارید؟ 

تا سال آینده در شهریور، آبان، آذر، دی، بهمن، اسفند 

و فروردین چندین فیفادی درپیش داریم که یکی از این 

فیفادی  ها جام ملت های آسیا و یکی جام باشگاه  های آسیا 

و یکی هم تورنمنت کاسپین است و باید برای سایر فیفادی  ها 

برنامه ریزی به نحوی صورت پذیرد که بتوانیم بازیکنان را 

در شرایط ایده آل نگه داریم، خیلى امید داریم كه بهترین 

عملكرد را داشته باشیم تا دل اهالى فوتسال را با نتایج 

درخشان شاد كنیم.

از كمیته استعدادیابى فوتسالیست هاى نخبه چه خبر؟ 
برای استعدادیابی یک پروتکل با وزارتخانه برای تمامی 

رشته  ها پس از المپیک جوانان برنامه ریزی کردیم و در چندین 

مرحله بازی بازیکنان را زیرنظر قرار دادیم و اسامی حدود 50 

نفر را به وزارت ورزش ارسال کردیم که آنها زیرنظر باشند. از 

آنجا که پس از آن گروه استعدادیابی کلا تغییر کرد و  باید 

زیرنظر تیم ملی جوانان باشند، این استعدادیابی به آقای 

صانعی واگذار شد و ما دیگر پیگیری نکردیم ولی در تماس 

هستیم، ان شاءالله بازیکنان انتخابی به شرایط خوب برسند 

و بتوانند آینده فوتسال كشور را تضمین كنند.

سرمربیتیمملیفوتسالدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:برایجامملتها۳برنامهآمادهکردهایم

تیمملیبدونبازیکنانمسوگیتیپسنداستارتمیزند

وحید سلیمانی
 روزنامه نگار


